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Zápisnica č. 6/2024 

zo zasadnutia Predsedníctva SZOŠ dňa 13. 11. 2024: „on-line“ zasadnutie 
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Prítomní: Zasadnutie P SZOŠ sa uskutočnilo on-line formou. Prítomní boli Andrej Patráš, 

Radoslav Jonáš, Martin Václavík, Ladislav Pompura a Judita Sádecká. Okrem 

predsedníctva sa zasadnutia zúčastnil Emil Kukurugya - generálny sekretár 

SZOŠ. 

Program:  

1. Príprava Konferencie SZOŠ 

2. Vyhodnotenie Akčného plánu 

3. Rôzne 

 

 

   1. Príprava Konferencie SZOŠ  

E. Kukurugya informoval členov Predsedníctva o príprave na riadnu Konferenciu SZOŠ, pričom 

uviedol, že potrebné dokumenty boli zverejnené včas na webovej stránke SZOŠ a boli zaslané 

jednotlivým kolektívnym členom. Priestor na konanie Konferencie bol objednaný a je potvrdená 

objednávka. Zástupcovia klubov priebežne nahlasujú účasť na Konferencii a Seminároch.  

R. Jonáš informoval o zmenách v Pravidlách OB, ktoré budú zverejnené na Konferencii SZOŠ. 

Materiál ešte nie je hotový, ale bude snaha ho zverejniť čo najskôr.  

 

 

2. Vyhodnotenie Akčného plánu 

 

Predsedníctvo SZOŠ konštatovalo, že Akčný plán je v niektorých častiach priebežne plnený, ale 

časť opatrení bola stanovená nereálne a je potrebné ho v najbližšej dobe podrobne vyhodnotiť 

a aktualizovať. Generálny sekretár osloví jednotlivých spracovateľov Akčného plánu s požiadav-

kou na vyhodnotenie a aktualizáciu nimi spracovaných častí. Časť 1. vyhodnotí R. Jonáš, časť 2. 

vyhodnotí A. Patráš, časť 3. vyhodnotí M. Václavík, časť 4. vyhodnotí J. Furucz, časť 5. Jozef 

Wallner a časť 6. vyhodnotí M. Václavík. Termín spracovania vyhodnotení je do 31.12.2024. 

 

 

3. Rôzne 

 

J. Sádecká sa opýtala, akým spôsobom sú na webovej stránke zverejňované správy jednotlivých 

sekcií, reprezentácií. Z jej pohľadu je vyhľadávanie údajov na stránke komplikované a bolo by 

ho potrebné zjednodušiť. A. Patráš odpovedal, že sa pokúsi osloviť niekoho, kto by bol schopný 

urobiť aktualizáciu a nový vzhľad webovej stránky. 

J. Sádecká informovala o projekte ohľadom vzdelávania. Ciele projektu boli zredukované na 

vzdelávanie v oblasti organizácie podujatí, ktoré bude ukončené realizáciou pretekov na úrovni 

oblastnej súťaže. Zatiaľ je potvrdené, že maďarská strana je ochotná participovať na tomto 

projekte. 

J. Sádecká ďalej informovala Predsedníctvo o poistení zodpovednosti pri organizovaní podujatí. 

Ponuky dostala od dvoch poisťovní, ale preveruje rozsah poistenia, pretože ponuky boli 

podozrivo nízke. Poistenie by malo byť aktívne od budúceho roku. 
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A. Patráš zoznámil Predsedníctvo s podnetom členky ZMT M. Knorovej ohľadom organizácie 

lesných pretekov v priestoroch, kde je zvýšený výskyt medveďa hnedého. M. Václavík 

informoval o zmenách v zákonoch týkajúcich sa ochrany medveďa hnedého. Okresný krízový 

štáb môže vyhlásiť mimoriadnu situáciu pri zvýšenom výskyte medveďa hnedého. Záverom 

diskusie bolo, že organizátor pretekov bude mať povinnosť sa touto záležitosťou zaoberať 

v prípade vyhlásenia mimoriadnej situácie v priestore, v ktorom plánuje organizovať preteky.  

 

 

 

Zapísal: Emil Kukurugya                                                            Bratislava, 13. 11. 2024 

 

Meno, priezvisko a podpis predsedajúceho zasadnutiu:  Andrej Patráš, v.r. 
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PREZENČNÁ  LISTINA 

 

Názov akcie: Zasadnutie Predsedníctva SZOŠ 

Miesto:  „on-line“       Dátum: 13. 11. 2024 

 

 

P. Č. 

 

 

MENO A PRIEZVISKO 

 

BYDLISKO (KLUB) 

 

PODPIS 

 

1.  
Andrej Patráš Banská Bystrica Prítomný on-line 

2.  
Radoslav Jonáš  Bratislava Prítomný on-line 

3.  
Martin Václavík Martin Prítomný on-line 

4.  
Judita Sádecká  Košice  Prítomný on-line 

5.  
Ladislav Pompura Banská Bystrica  Prítomný on-line 

6.  
Emil Kukurugya Pezinok Prítomný on-line 

 
   

 
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


